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Vorig jaar in de raadsnotitie adviseerde het college het volgende 
Uw raad wordt geadviseerd in uw zienswijze: 
1. Bezwaar te maken tegen de ambitie van de RUD om in 2020 een Wabo-breed 
takenpakket in te brengen, als niet tijdig duidelijk is wat de consequenties (beleidsmatig, 
financieel en personeel) hiervan zijn en deze ook meegenomen kunnen worden in de 
(meerjaren)begroting van de gemeente Venlo. 
 
2. Bezwaar te maken tegen de indexatie voor de loon- en prijsstijgingen op budgetten in de 
begroting om daarmee voor de meerjarenbegroting 2019-2022 hetzelfde resultaat te 
leveren tegen het budget van 2018. 
 
In deze raadsconsultatie wordt tegen deze twee zaken geen bezwaar meer gemaakt.  
 
Vraag 1 
Welke is c.q. zijn de aanleiding(en) om deze bezwaren van vorig jaar te laten vervallen? 
 
Is er - bij 1e bezwaar -  nu op een tijdig moment duidelijk wat de consequenties zijn, en 
kunnen/zijn deze nu  ook meegenomen worden in de meerjarenbegroting Venlo?  
 
Antwoord:  
Bij de oprichting van de gemeenschappelijke regeling RUD-LN in 2018 is de ambitie uitgesproken om 
per 1-1-2020 uit te groeien naar een organisatie die het Wabo-brede takenpakket uitvoert. De 
ontwikkelingen rondom de Omgevingswet (inwerkingtreding 2021) en de Wet private 
kwaliteitsborging voor de bouw kunnen voor  de RUD LN aanleiding zijn  voor een andere invulling 
van taken binnen het fysieke domein zorgen. De RUD LN heeft aangegeven hier rekening mee te 
houden. De in 2019 uit te voeren evaluatie van de RUD zal richting moeten geven aan de wijze 
waarop we in de toekomst met deze ambitie om willen gaan.  Deze koerswijziging van de RUD LN 
(rekening houden met de Omgevingswet )is aanleiding om de bezwaren te laten vervallen. .  
  
Al een aantal jaren geeft de gemeente Venlo aan. dat het one-men, one-vote systeem omgebogen 
moet worden naar stemrecht op basis van financiële bijdrage. 
 
Vraag 2 
Is daar nog opnieuw de discussie gevoerd of gaat dat nog gebeuren?  
 
Antwoord:  
Het one-men, one-vote systeem wordt meegenomen in de evaluatie van het functioneren van de RUD 
LN. De resultaten van de evaluatie zullen in het eerste overleg van het AB van de RUD LN in 2020 
worden besproken. 
   
Op bladzijde 90/91 van de concept jaarstukken 2018 staat het volgende vermeld: 
“Het Uitvoeringsprogramma VTH 2018 (UP2108) is, evenals het VTH Jaarverslag 2017, in 2018 niet 
formeel vastgesteld (in overleg met de provincie in haar rol als toezichthouder). Overigens is het 
uitvoeringsprogramma wel grotendeels uitgevoerd, evenals de basistaken uit het 
Uitvoeringsprogramma van de RUD. Er is minder bodem- en bouwtoezicht uitgeoefend vanwege 
capaciteitsproblemen waardoor een andere prioritering nodig was. Er zijn 503 
omgevingsvergunningen 



verleend en ruim 600 meldingen / ontheffingen afgehandeld. Slechts 3 % van de vergunningen is van 
rechtswege ontstaan (97% van de aanvragen is dus binnen de gestelde normen afgehandeld). Vanaf 
1 juli 2018 is er sprake geweest van een duidelijke toename van het aantal ingediende en 
verleende omgevingsvergunningen” 
 
Vraag 3 
Is er een norm (acceptabel percentage) van vergunningen dat van rechtswege ontstaat, en is het 
percentage van 3 % gelegen in oorzaken binnen het RUD of is gaat dit geheel buiten de invloedssfeer 
van de RUD?  
 
Antwoord: 
Het afhandelen van  de vergunningen is een taak die niet bij de RUD LN is belegd, maar bij de 
gemeente Venlo. Het gaat dus buiten de invloedssfeer van de RUD LN om. Er bestaat geen 
acceptabele (of wettelijke) norm .  


